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          15/01/2019 
      

  19-1מן המניין  ישיבת מועצה הנדון :
 

במשרדי המועצה  19:22 ז' שבט תשע"ט בשעה  13.1.2019  -ה א'הישיבה התקיימה ביום 

 .המקומית

 :נוכחים

 ראש המועצה –דוד אזולאי 

 ס. ומ"מ ראש המועצה –אבי נדיב 

 חברת מועצה –דורית נחמני 

 חברת מועצה –איה לוי 

 חברת מועצה  –יפה -רוית סנדלר

 חבר מועצה – ליאור בז

 חברת מועצה –איריס בלסקי 

 

 על סדר היום:

 עדותוהשלמת מועמדים לו .1

 הסכם שכירות הטחנה ואולם אניס .2

  תב"רים אישור  .3
  

 מימון קרנות רשות מימון משרד ממשלתי סה"כ תקציב תב"ר

)מ. נגב  ₪ 503,100  ₪ 621,940 שיפוץ ושיקום אולם ספורט
 גליל(

118,840 ₪  

  ₪ 0 )מ. הפנים( ₪ 350,000  ₪ 350,000  2019התייעלות אנרגטית 
 2,983,250 הסדרת רוב הראשונים

₪  
2,088,275 ₪ 
 )מ.תחבורה(

894,975 ₪  

)מ. רוה"מ  ₪ 325,000  ₪ 500,000 מיזם דיגיטאלי
 /שיוויון חברתי(

175,000 ₪  

 
 אישור שינוי תב"ר   .4

מס' 
 תב"ר

תקציב  תב"ר
 מאושר

 תקציב מעודכן הוספה הפחתה

הקמת אולם  641
 ספורט

6,880,700 
₪  

)מ. נגב  ₪ 503,100
 גליל(

  6,377,600 ₪  

 

 .דיווחים .5

 .שונות .6

 

 משתתפים: 

 גזבר המועצה -מאיר אוחנה

 מנהלת לשכה –יערה אסור 

 מ"מ יועמ"ש המועצה –עו"ד דניאל איתן 
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 והוחלט:נדון 

 עדותוהשלמת מועמדים לו – 1לסעיף 

 .פ"אמאושר   –מעמד האישה ונציגת ציבור הדס מימון  – אופוזיציה

 הסכם שכירות הטחנה ואולם אניס – 2לסעיף 

 .הצעותקבלת ללא שהסתיים יצאנו למכרז דוד: 

לבינם. ועדת הבנתי מהרחוב שיש אי הבנות בין המועצה  : אף אחד לא קנה את מעטפת המכרז,אבי

 הבעלים של הטחנה. םמכרזים החליטה להסמיך את ראש המועצה לנהל מו"מ ע

 המבנה.לשכירות לחודש  ₪ 1000נוספו ד משפטית בעניין, יש הערכת שמאי בה ו"יש ח

 להבנתי זאת מסעדה מצליחה, למה לא להמשיך? איה:

קרו שם המון שנים נכון יותר להעלות את השכירות.  4, אחרי נו תנאים בעד המועצה הוספ דוד:

 פרטיות ומסעדה, גרימת נזק לאולם המופעים,  שלטים של חניות -דברים שצריכים להשתנות 

 כל נזק שיגרם לאולם ולסביבה. ל כתוב, גם כתוב שהוא יתקןוהחדש הכבהסכם 

 החלטה:

 ליאור, איריס : דוד, אבי, איה, דורית,בעד

  רוית :נמנעת

. הפרסום היה מינורי, זה לא תקין קשה לי עם הבעד, הפרסום היה כושל ובעייתי, אני נמנעת רוית:

 בעיניי.

 אישור תב"רים – 3לסעיף 

 שיפוץ ושיקום אולם ספורט:

 ?: מה זה אומרליאור

כך לביה"ס עצמו. התקציב היה אמור -אולם ביה"ס ואחרשנים קיבלנו תקציב לשיפוץ   3: לפני דוד

 מרכז קנדה.של והצלחנו להסית אותו לאולם  בוד מכיוון שקיבלנו במקביל גם בניה חדשה.יאלללכת 

 .טכנית שמדובר במרכז קנדה, תוסיפו להבא מיקום, זו הערה לא ברור איריס:

 להיכנס חופשי לשם? סל ניתן-כדורכל עניין בית הספר, מי שמארגן קבוצת  ליאור:

את  כניסה נפרדת. צריך להתארגן ולהסדיר היא תוכל, ברור, יהיה כמו היום ותהיה גם: כשתהיה דוד

אנחנו מקיימים שם ובחינם. יחסי העבודה מולם הכל מסודר מול המגבית, ביה"ס, קורס צלילה הכל 

 טובים מאוד.

 החלטה:

 מאושר פ"א
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זה מה שאנחנו מבקשים לאשר לפי  ולטאיו משרד הפנים, פוטופיתוח  - 2019התייעלות אנרגטית 

אמורים להחליף את כל התאורה לחסכונית,  הפרויקטיםתאורת גדר, בסך  הטבלה שצירפנו מעלה,

 למערכת תאורה ובקרה.

 :החלטה

 מאושר פ"א

 ק? איפה תהיה תוספת או הרחבה.תי רוצה לראות לאן זה הולך במדויהיי: ליאור

מיליון לכל התייעלות אנרגטית איך אפשר לפרט לך על כל פנס? לא יודע  3.2של : יש תקציב דוד

 בסוף כל הפרויקט יגיע לסכום שקיבלנו. להגיד לך פרטני.

 : רוצה לדעת לאן זה הולך באופן פרטני, איפה נשאר?ליאור

ת גדר תאורחלק מפנסים בודדים, מבני ציבור, אולם מופעים, אנחנו בסוף הפרויקט , נשארו  דוד:

 ועוד. 

 –הסדרת רחוב הראשונים 

לתכנון להקמת מדרחוב, רחוב תיירותי מקרנות הרשות. יצאנו  %30משרד התחבורה  %70 דוד:

הערותיה ונקרא לכלל דיירי  בשלבי תכנון, ועדת פיתוח תיתן אתאנחנו עכשיו מבניין המועצה עד סם. 

הטמנת כבלים בקרקע, בתוכנית הרחוב, נציג את התוכנית מסודר, נקבל הערות ונעשה תיקונים. 

. יש סיכום נוהל מהחלטת ממשלה ₪מיליון  8-9של כלל הפרויקט שילוט, חנויות וכו'. עלות מוארכת 

, טרם הצבענו עליהם, תוקצב מיליון 1 משרד בינוי ושיכון  ובשיקום תשתיות משרד תיירות  1.5

 פועלים מול מס' גורמים להגדלת התקציב, נחדש את הרחוב לחדש.אנו  בתקציב המדינה.

 : מי מתכלל את הדברים?איריס

 מתכנן.שר רצוף עם שימור אתרים והוא רן מולכו, אדריכל בק דוד:

 חניות.ה: חשוב בתוכנית עניין ליאור

רם בתוכנית. חברת חשמל מתכננת את הטמנת הכבלים בקרקע, בזק ט ל יבוא לידי ביטויו: הכדוד

 התחילו, בקיצור עניין של זמן ועוד קצת גיוס כספים.

 החלטה:

 מאושר פ"א

אש"ח חלק מביצוע רחוב  500תקצוב של  -להטמנת סיבים אופטיים בקרקעמיזם דיגטלי 

ייתן מענה לפתיחת מקלטים מרחוק, , ידיגיטל הראשונים, ישדרג את מערך המצלמות, שילוט תיירותי

 חיבור כל מוסדות הסמך לגוף אחד וכד'...

 החלטה:

 מאושר פ"א

 אישור שינוי תב"ר – 4לסעיף 
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 מורידים את תקציב נגב גליל לטובת השיפוץ.

 .ה תוכנית נוספת להבנתיאיפה נמצא עניין ביה"ס? בבניין ערים לא הוגש איריס:

חשמל, חברת  לחצי מטולה. חדר חשמל שמספק 1שתי סוגיות: במקרה התוכניות נמצאות פה.  דוד:

ב את לשחרר את ביה"ס, זה מעככדי חשמל מתכננת חדר שנאים שיהיה באזור מחסן הנשק 

נקבל ונתחיל לעבוד על קרובים הודשיים שלושה ביקשנו הגדלה לבתי ספר חדשניים ובחההריסה, ו

 ה.ההריסה ואחר כך בני

 החלטה:

 מאושר פ"א

 דיווחים - 5לסעיף 

שמח לבשר על כך כי צה"ל סיים היום את המבצע, כל המנהרות שהיו בגזרת  -ום מבצע מגן צפוני.סי
 החוסן המדהים שגילוגילוי האחריות וגבול הלבנון ובכלל זה גם במטולה הוסרו ונאטמו. אני שמח על 

ניהלו את חייהם בשגרה מלאה ובמוכנות התושבים שטח צבאי סגור, תושבי המושבה לצד החיים ב
למקרה הצורך. אני רוצה לשבח את תפקוד מערך החירום של המועצה ואת השקט שהפגינו, מה 

התושבים. בתקופה הקרובה אנו נקיים סיכום פנימי לא גרם ללחץ בקרב שמנע רעשי רקע מיותרים ו
בקרוב פגישה ה להתקיים קביל אמורבשעת חירום ובמ של המבצע והפקת לקחים להמשך המוכנות

שאפו ענק לתושבי לאור האיום שהוסר. וזאת נוגע למוכנות הישוב וצה"ל מפקדי צה"ל בכל המול 
מטולה על גילוי החוסן המדהים ורוח ההתנדבות ששמורה רק לתושבי המושבה בכל ימי המבצע, 

ילות צה"ל ושמירה על לא מובן מאילו ההתגייסות של מרבית התושבים ימים ולילות למען פע
 השקט.

 
אני שמח לבשר כי היום החלו בהקמת מרכז הפעלה חדש אשר מוקם  -הקמת מרכז הפעלה חדש

ישדרג משמעותית את מערך החירום והמוכנות של לט אולם המופעים. מרכז הפעלה זה במק
 והוא יימשך כארבעה חודשים. ₪אלף  800המועצה לכל תרחיש, במרכז זה יושקעו כ

 
כחלק מפרויקט תאורה אנרגטית, הצלחנו להשיג תקציב לשדרוג  -טחוןית חלק מתאורת הבהחלפ

פנסים חדשים ובקרוב נצא להמשך  100אלף החלפנו  308תאורת הביטחון במושבה בסכום של 
אלף נוספים. מערכת התאורה משדרגת משמעותית את היכולת שלנו  200הפרויקט בעלות של כ 

 ל צה"ל.לפעול בשעות חירום אל מו
 

דרוג הישוב אנו נמצאים בעיצומם של כחלק מהמשך ש -הקמת שביל אופניים וכיכר התפוחים
העבודות להקמת שביל אופניים והקמת כיכר בתפוחים. הקמת הכיכר תשפר משמעותית את הסדרי 

התנועה בקטע זה ,במקביל אנו מתקדמים בהקמת שביל אופניים וגינת כלבים שתמוקם בסוף השביל 
הכיכר למעלה ארז. שני פרויקטים אלו הינם חלק ממערך כולל של עבודות תשתית אותם אנו בין 

 מיישמים במושבה.
 

לפני שבוע התקיימה ועדה לבחירת גזבר למועצה. למשרה נבחר ליאור עמר  -קליטת גזבר חדש
שבימים אלו מתחיל את החפיפה במועצה, נאחל לליאור הצלחה , בישיבה הבאה ניפרד ממאיר 

 הגזבר ונעשה קבלת פנים לליאור.
 
אני שמח על כך שתושבי המושבה בשיתוף מנהל המרכז הקהילתי מניעים את  -ועים במושבהירא
עילויות רבות בתחומים רבים, קהילה, תרבות ועוד, יוזמות מבורכות אלו תרומות משמעותית לחוסן פ

 של הישוב ולקהילות השונות החיים בקרבנו. אני שמח על מסיבת סוף השנה שהתקיימה באווירה 
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טובה ומכובדת, על הקמת מערך הסרטים לילדים והמשך פעילות מועדון הסרט הטוב, על הקמת 

הילתי, הקמת חנות יד שניה, על הפעילויות הרבות לכלל המגזרים שמבוצעות בספריה ועל פאב ק
כז בשנת המון תוכניות אשר בימים אלו אנו שוקדים להוציא אותם אל הפועל. הגדלת תקציב המר

 יניעו מהלכים נוספים למען תושבי המושבה כולה.  2019ת הנוספת בשנהגדולה וההגדלה  2018
 

בתחום המשק אנו ממשיכים במרץ רב להפוך את מטולה למקום איכותי וטוב  -אשפההקמת מסתורי 
יותר, בחודשיים האחרונים נכנסנו לפרויקט הקמת מסתורי אשפה נוספים ואנו נמשיך את הפרויקט 

הזה גם בחודשים הקרובים. השאיפה שלנו היא להטמיע את כלל פחי האשפה במסתורים אשר יהוו 
 ת הסביבה והסרת מכשולי הפחים מהמדרכות ברחבי המושבה. חלק מהשמירה על איכו

 
יצאנו לדרך להקמת מערך תאים פוטו וולטאים על גגות מבנים ,פרויקט  -הצבת תאים פוטו וולטאים

זה אמור להכניס לתקציב השוטף של המועצה מאות אלפי שקלים בכל שנה והוא חלק מהחלטת 
לה לפני כמה חודשים ומיושמת בחודשים אלו. הממשלה בחיזוק המושבה מטולה, החלטה שהתקב

 יועצת התאים שנבחרה החלה את עבודתה ואני מאמין שבתקופה הקרובה נצא למכרז בעניין.
 

 שונות – 6לסעיף 

 ביקורים:
 

 התקיימה פגישה עם מנכ"ל לשימור אתרים ומנהל מחוז צפון להמשך שיקום מוזיאון  4.11.18-ב
אש"ח. פרויקט זה יצא כבר בפן התכנוני לדרך ובו יוקמו שירותים  650תולדות הישוב בסכום של 

ציבוריים, יוכן סרט על תולדות הישוב, יתוקנו הגגות של המבנה ונתחיל בשיקום הדיגיטציה 
 למוזיאון.

 

 נערכה פגישת עבודה עם מנכ"ל משרד החינוך והממונה על המחוז הגברת אורנה  6.11.18-ב
בסוגיית ייחודיות בית הספר ופתיחת אזורי הרישום לבית הספר  שמחון. בפגישה המקצועית דנו

 הנדיב, הגדלת תקציב ההסעות לישוב כולו וסקריה כללית על החינוך בישוב לצד סיור בשטח.

 
 כחלק משיתופי הפעולה בין המועצה למשטרת ישראל אירחנו  -ביקור ממ"ר כנרת שלום אביטן

ה גם לביקור הכרות ועבודה , במהלך הביקור את מפקד מרחב כינרת שאמון על גזרת המושב
ערכנו לממ"ר סיור , הסברנו את האתגרים שבהן אנו מתמודדים ביום יום והעלינו את דרישות 

 המועצה לתגבור פעילות בתחום הסמים במושבה. 
 

 במהלך מבצע מגן צפוני אירחנו את  -ביקור של אלי רגב ראש אגף הביטחון מטעם משרד הפנים
ביטחון במשרד הפנים .במהלך הביקור הצלחנו לשדרג מספר מערכות בחירום ראש מנהל ה

 מקלטים ברחובות החרמון והלבנון.  27ובכלל זה להוציא אל הפועל שיקום 
 

 כחלק מתוכנית הממשלה למטולה,  -פגישה עם ראזי נוג'ידאת מנהל מחוז צפון משרד הספורט
ר פרויקטים של משרד הספורט . הצגנו נפגשנו עם מנהל המחוז לניצול תקציבי המשרד במספ

כמה תוכניות לעידוד תחום הספורט בישוב ובכלל זה הקמת קבוצות מולטי ספורט והשתתפות 
 בקבוצות ההוקי של המושבה. 
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 : מה עם מבקר המועצה?ליאור

חסרים לו מסמכים כפי שהצהיר בריאיון מאמין שבקרוב  בטיפול קארן ממשרד הפנים,זה נמצא  דוד:

 .ימונה רשמית. אנחנו בחרנו כבר.

 

 

 20:07: בשעה הישיבה הסתיימה

 מנהלת לשכה – רשמה: יערה אסור

 

 

 

. 

 

 בכבוד רב,

                                                                                            

  ----------------------------                                                             ----------------------------- 

 דוד אזולאי                           קובי נגר        

 ראש המועצה                        מנכ"ל  המועצה      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


